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  Zápis 4. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 19.5. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, M. Doktor , P. Šebesta, P. Náprstek, P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar , Z. Krpata, T. Ježek 
 

  

1.  STK   
 

□ 

 

Vyhodnocení uskutečněných soutěží - Z. Krpata podal informaci o organizaci I. NZ v Račicích, kterého se 

v samostatných vložených závodech zúčastnili již tradičně též závodníci ze Slovenska. Závod byl dobře 

zorganizován a drobné nedostatky byly operativně řešeny. M-ČR na dlouhé tratě se konaly na jezeře Matylda 

v Mostě. Lokalita byla využita pro kanoistické závody poprvé. Protože jezero slouží během léta jako 

koupaliště, je lokalita vhodná pouze pro jarní nebo podzimní závody tohoto typu. Závod byl pořadatelem dobře 

zorganizován a proběhl bez potíží. Ke spokojenosti všech účastníků přispělo i dobré počasí. ČP mládeže 

v Račicích se konal za účasti oddílů ze Slovenska. Organizačně náročná soutěž zejména pro velký počet 

startujících. Závodilo se od 8 ráno do 20 hodin. Intervaly mezi jízdami byly 4 minuty a na 200m  pouze 3 

minuty. To přinášelo řadu komplikací a podobný model závodu nemůže být připouštěn. Řešení do budoucna 

navrhne STK. Bude diskutovat možné snížení počtu disciplín. Nasazování bylo dobré, nedostatky v software 

odstraní STK otestováním mimo závod koncem května. Byl podán návrh na společnou schůzi STK českého a 

slovenského svazu k přípravě a koordinaci případných společných závodů v roce 2016.                                                                                      
 

□ 

 

 

 

 

□ 

 

 

Aplikace nových pravidel a soutěžních směrnic - Z. Krpata informoval o prvních zkušenostech s omluvami 

neuskutečněných startů o systému pokut a jejich vybírání. V Mostě bylo přijato 35 omluvenek. STK dočasně 

uplatňovala formu domluvy než uplatnění sankcí a vyloučení ze závodu. Bude vedena evidence omluv 

přihlášených závodníků ze strany oddílů, k případnému postihu v podobě snížení svazové finanční podpory, dle 

nových pravidel. 

První vyhodnocení aplikace nových pravidel – STK postupně vyhodnotí poznatky z uplatnění nových pravidel. 

Oddíly se dosud nenaučily využívat informace zveřejňované na webu ČSK. STK proto připraví informační 

dopis oddílům, který bude rozeslán elektronickou poštou.   
  

□ 

 

Připravenost II. NZ – Z. Krpata podal zprávu, je připraven rozpis závodu podle požadavků reprezentačního 

trenéra.   
 

□ 

 

Úkol -1/3/15 byl splněn - P. Mokrý odeslal v požadovaném termínu na ICF nominaci Hany Charvátové, jako 

mezinárodní rozhodčí na LOH 2016 v Riu.   
 

□ 

 

 Úkol – 2/3/15 byl splněn - P. Mokrý společně s komisí rozhodčích zajistil od prvních letošních závodů 

odměňování rozhodčích v souladu se směrnicí schválené na posledním jednání výboru. 

  
 

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Informace o VT na Obozu – akce proběhla bez komplikací. V rámci soustředění provedli pracovníci FTVS sběr 

dat pro projekt WADA, zaměřený na prevenci a boj proti dopingu. ČSK obdržel od výzkumného pracoviště 

děkovný dopis za aktivní přístup k zapojení do projektu. 
  

□ 

 

 
 

□ 

Jednání Rady SCM - Výbor vzal na vědomí zápis z jednání R-SCM. Rada doporučila zachovat systém 1. kola 

výběru do SCM  stejný, jako v předchozích letech, počty vybraných sportovců v jednotlivých kategoriích určí 

R-SCM po 3.závodě ČP. 
 

Doplňkové soutěže pro benjamínky - Výbor souhlasí se zařazením doplňkové soutěže v běhu pro benjamínky 

při závodech ČP.  Poprvé se uskuteční při 3. závodě ČP v Račicích.  Organizátorem bude Petr Doležal.  
 

□ Administrativa SCM - P.Hottmar informoval o administrativě SCM a SpS, o podpisování smluv 

s detašovanými pracovišti.  Oddíly, které mají administrativní záležitosti v pořádku, začaly postupně čerpat 

částky finanční podpory na přípravu. 
                     

 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

       RDS 
 

   

□ 

 
 

Nominace RDS - P Hottmar informoval výbor o I.NZ a o nominaci na ME. Popsal problémy s nominacemi v 

kategorií žen. Výbor po projednání podpořil stanovisko reprezentačního trenéra P. Hottmara a vedoucího trenéra 

ASD Dukla P. Náprstka na preferenci přípravy K4 ženy. Předseda J. Boháč vyjádří své stanovisko dopisem 
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oběma resortním střediskům - Dukle a USK Praha, k potřebě jednoznačné preference přípravy K4 žen 

s ohledem na kvalifikaci na OH a teoretických šancí na úspěšnou kvalifikaci žen. 

□ Hodnocení ME Račice - ME bylo výborem po projednání hodnoceno co do výsledků nominovaných závodníků 

jako úspěšné. 
 

□ Evropské hry v Baku - organizaci zajišťuje ČOV ve spolupráci se svazem. Agenda akce je srovnatelná 

s výpravou na olympijské hry. Lodě budou dopravovány speciálem CASA. Od pořadatele dosud chybí časový 

pořad soutěže, (bylo urgováno), což zatím komplikuje nominaci do disciplín, zejména volbu kombinace 

disciplín. Informovanost ze strany ČOV je dobrá. Trenéři a závodníci jsou průběžně informováni o přípravách 

výjezdu týmu. 
 

□ Tenzometrické měření s pracovištěm ve Varšavě - ze zkušených závodníků možnost testu využili J. Dostál a A. 

Kožíšková. Otestovány byly převážně mladí závodníci, a kombinace deblkajaků. Analýza výsledků měření byla 

vysvětlena Z. Staniakem reprezentačnímu trenérovi, osobní trenérům i závodníkům. Písemné hodnocení 

výsledků bude zasláno. 
 

□ Nominace na MS - P. Hottmar oznámil výboru nominaci osmi závodníků na MS již na základě výsledků na ME:  

- skupina Top 7 (Štěrba, Havel, Trefil, Dostál, Fuksa, Dvořák, Radoň) + F.Šváb. Cílem včasné nominace je klid 

na nerušenou přípravu na MS-OHQ. Upřesnění postupu při nominacích z II.NZ zašle P. Hottmar dle nom. 

kritérií trenérům a závodníkům po SP Duisburg. Program MS neumožňuje start  C1 1000m a C1 200m. proto 

M. Fuksa pojede jen 1000m.  Výbor bude informován souběžně. 
 

□ Informace o startu na II. SP v Duisburgu - nominováno 15 závodníků (onemocněla Kožíšková), z Top 7 nejede 

Fuksa, který upřednostnil start na MS U23 v Portugalsku. Odjezd do Duisburgu ve středu vráno. Podle výsledků 

v Duisburgu bude proveden další nominační krok v souladu s NK. (nominace na K1 1000m na EH Baku). 
 

□ J. Boháč poděkoval P. Hottmarovi za průběžné zasílání všech informací o RDS, RDJ a SCM, což zajišťuje 

komplexní informovanost členů výboru o činnosti RD. 
 

□ Příprava rozpočtu RDS a RDJ na rok 2015 - P. Hottmar předložil návrh rozpočtu RDS a RDJ 2015. Výbor vzal 

návrh na vědomí s tím, že bude projednán a schválen na příští schůzi výboru. 
 

 

RDJ 

 

□ Základ RDJ pro rok 2015 – P.Hottmar informoval o výkonnosti juniorských závodníků, na NZ mládeže se 

ukázali junioři, s kterými lze v letošním roce pro RDJ počítat. Na závěr NZ byla provedena nominace na MR 

v Piešťanech. P.Hottmar  zaslal mailem návrh nominace členům výboru. Zúčastní se 40 osob (35 závodníků). 

Výbor nominaci schválil, včetně finanční úhrady. Doprava  autobusem Dukly.  
 

□ Nejvýkonnější junioři O.Byšický a K.Hájek zkusí na II.NZ v některých disciplínách startovat v kategorii 

dospělých. P. Hottmar organizačně připravuje výjezdy na MSJ do Portugalska a na MEJ do Rumunska. 

 

RDM  

□ Příprava rozpočtu RDM na rok 2015 - T. Ježek předložil návrh rozpočtu RDM na rok 2015. Vzhledem 

k místům konání vrcholných soutěží v Evropě a tím nižší finanční náročnosti výjezdů RDM byla navržena 

možnost dovybavení RD loděmi. Výbor schválil doplnění rozpočtu  o nákup dvou maratónských lodí. 
  

□ Příprava NZ - T. Ježek informoval výbor o přípravě NZ-M na Zbraslavi, s datem konání 13.6.  
   

□ P. Bednář navrhl kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo evropské soutěže 

v maratónu. Výbor doporučil jednat s Labe Arénou, nebo tradičním pořadatelem kanoistickým klubem v Týně 

nad Vltavou. P. Bednář připraví návrh.                                    Ú- 5/3/15: P. Bednář 

                                                                                                               T:  12.5. 2015    termín prodloužen    

  
  

□ Účast na závodech v zahraničí – maratonské družstvo obdrželo jako každý rok pozvání na závody K4 ve 

Španělsku. Dopravu a pobyt hradí pořadatel. Nominace závodníků provede reprezentační trenér. Výbor se 

zajištěním české účastí na závodech souhlasí. 
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 Různé 
 

□ 

 

 

Úkol 9/4/14 byl splněn –  oblastním muzeu v Olomouci připravuje na podzim letošního roku uspořádat 

výstavu o kanoistice. Garantem za SRK ČSK bude Ludvík Smrček z Kojetína.  Aleš Verner (Plzeň) nabídl 

zapůjčit do expozice opravené historické lodě.    
 

□ Příprava rozpočtu sekce na rok 2015 - J. Boháč  podal rámcovou informaci o příjmech z dotačních 

neinvestičních programů MŠMT a ČOV na letošní rok, vysvětlil strategii a některé nové podmínky jejich 

využití. Investiční dotace –  svaz podal žádosti na vlek a startovací zařízení, zatím nebyla ministerstvem 

zveřejněna. Očekává se, že bude rozdělována mezi žadatele menší částka na investice než v roce 2014. J. 

Boháč dále informoval výbor o záměru opravit opláštění věže na Císařské louce a o úsilí svazu získat 

prostředky z grantů z Pražského Magistrátu a Městské části Prahy 5. Na základě rozhodnutí Výboru ČSK o 

dělení finančních prostředků mezi sekce ČSK připraví sekretariát podklady ke schválení rozpočtu SRK ČSK a 

všech jejich účetních středisek na příští schůzi Výboru SRK ČSK. 
 

□ 

 

Informace o činnosti NOC vodních sportů -  NOC převzalo majetek v Račicích, část majetku obou svazů, 

nezatíženou státní dotací a část majetku akciové společnosti Sportcentrum Račice. Upřesňuje se připravený 

generel investic, jsou vypsaná výběrová řízení na investice – nové ubytovny namísto chanosů. Předpokládá se 

dvouleté financování výstavby. Do konce roku 2016 by měla proběhnout i rekonstrukce staré loděnice, m.j. 

prostor využitelný při MS 2017 pro catering a další služby. Stavba nové tribuny je až následnou prioritou.  

Nedají se vyloučit potíže při územně stavebním řízení ze strany těžební společnosti. 

J.Boháč informoval též o aktivizaci Labe Arény. Na pravém břehu Labe ve Štětí by měla být postavena 

loděnice jako sportovně-vzdělávací a ubytovací centrum kapacitou cca 40 osob, s pádlovacím bazénem i pro 

kanoistiku. Stavba vznikne s podporou Ústeckého kraje a města Štětí a bude funkční součástí komplexu NOC. 
 

□ 

 

Informace o pořádání ME v Račicích - P. Šebesta informoval výbor o průběhu ME. Je připravena hodnotící 

schůze organizátora. ME se zúčastnilo cca 2000 návštěvníků. Výbor byl informován o předběžných příjmech a 

výdajích při ME s tím, že výsledek hospodaření bude kladný. ME bylo hodnoceno výborem jako úspěšné, svaz 

obdržel poděkování od představitelů ECA, řady vedoucích výprav a zahraničních závodníků, ale též 

představitelů územních orgánů. Podmínky pro závodníky též vysoce ocenili představitelé ICF- sekce zdravotně 

postižených sportovců. Výbor bude o ekonomice organizace závodu informován v září, po účetní uzávěrce. 
 

□ 

 

 Revize chybně zakreslené hranice pozemku na Skalici – podána informace o aktivitách vlastníka parcely 

sousedící s pozemkem ČSK, k vyjasnění a zápisu správné hranice pozemku. J.Heller zajistí zaměření parcely 

ČSK k odstranění případného nepřesného zákresu pozemků v digitalizovaných katastrálních mapách.  

                                                                                                            Ú- 6/3/15: J. Heller 

                                                                                                                         T:  12.5. 2015   posunuto o týden 
 

□ Partnerství Magistrátu hl.m.Prahy na pořádání VC Sparty – J.Boháč informoval o zájmu Prahy na 

spolupořádání závodu, což je vyjádřeno i finanční podporou pořadateli. V případě že partnerem magistrátu 

bude ČSK, bude obdržený příspěvek poskytnut svazem pořadateli, AC Sparta Praha. 

 

  

  

  

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze se koná 9.6.2015 ve 14:00 na Strahově. Plánované setkání v Troji bylo zrušeno. 


